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     Fråga 
 
 
 
 
 
 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Berit Assarsson (m), 
angående avgifter på infartsparkeringen i Skrubbatriangeln 

 
Infartsparkeringen i Skrubbatriangeln tillkom efter många års önskemål 
från Tyresö. Dessa framfördes både i samband med SLs kommunbesök 
och vid träffar med Stockholms stad. Det fanns så vitt jag kommer ihåg 
aldrig några delade meningar mellan Tyresös partier om p-platsens 
behov. 
 
Nu har jag blivit uppmärksammad på att Stockholm tar ut avgifter från 
de som nyttjar parkeringen. Om parkeringsplatsen legat centrumnära 
eller vid en bostadskoncentration hade avgifter möjligen varit 
motiverade. Men när parkeringen är så lokaliserad att alla som använder 
den gör det för att åka in till stan med buss, borde den vara fri.  
 
Meningen är ju att locka till ett kollektivtrafikåkande. Inte minst viktigt 
nu när trängselskatten permanentats och människans klimatpåverkan 
blivit en realitet.     
 
Jag frågar därför  
 
Delar kommunstyrelsens ordförande min uppfattning att p-avgifter på 
nämnd infartsparkering inte är riktigt bra och i så fall, är du beredd att 
kontakta dina kollegor i Stockholms stad för att få avgifterna 
undanröjda?  
 



 
 
 
 
Anders Linder (s) 


